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Protokół Nr 22/12 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Planowania 

w dniu 31 maja 2012r. 
 

 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji według załączonej listy obecności. 

 

Posiedzenie trwało od godziny 14.00 do godziny 15.30. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu Nr 21/12 z dnia 17 maja 2012 roku z posiedzenia Komisji 

Budżetu i Planowania. 

4. Omówienie materiałów na XV Sesję Rady Miejskiej w Łabiszynie. 

5. Sprawy różne.  

6. Zamknięcie obrad.  

 

Do punktu 1 

 

 Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Radny Andrzej Hłond, witając radnych i 

zaproszonych gości: Przewodniczącą Rady Miejskiej w Łabiszynie Panią Teresę Paliwodę,  

Burmistrza Łabiszyna Pana Jacka Idzi Kaczmarka, Panią Sekretarz Teresę Radziędę oraz Panią 

Skarbnik Iwonę Krajka.  

 

Do punktu 2 

   

    Przedstawiony przez Przewodniczącego Komisji porządek posiedzenia został przyjęty 

jednogłośnie. 

  

Do punktu 3 

 

Protokół Nr 21/12 z posiedzenia Komisji Budżetu Finansów i Planowania został przyjęty 

jednogłośnie. 
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Do punktu 4 

 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Planowania Pan Andrzej Hłond zaznaczył, że 

najbliższa sesja Rady Miejskiej jest bardzo ważna, ponieważ dotyczy sprawozdania z 

wykonania budżetu Gminy Łabiszyn za 2011 rok oraz absolutorium dla Burmistrza Łabiszyna. 

Poprosił Burmistrza Łabiszyna oraz Panią Skarbnik o omówienie uchwał. 

Burmistrz Łabiszyna Pan Jacek Idzi Kaczmarek przypomniał, że na poprzednim 

spotkaniu Komisji zostało szczegółowo omówione sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy  

za 2011 rok. W związku z tym, zaproponował omówienie uchwał dotyczących zmian w 

budżecie roku 2012.  

Zmiany w uchwale budżetowej na 2012 rok omówiła Skarbnik Gminy Pani Iwona 

Krajka.  

Zwiększa się plan dochodów na kwotę 1.451.052 złote w związku ze zwrotem funduszy 

z Urzędu Marszałkowskiego na budowę wodociągu Nowe Dąbie – Obórznia – Rzywno – 

Pszczółczyn –Wielki Sosnowiec – Władysławowo – Annowo.  

O 157.000 złotych zwiększa się dochody w dziale gospodarka mieszkaniowa. Ma to związek z 

przekształceniem prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości w 

Łabiszynie. Zwiększa się także plan dochodów na kwotę 43.000 złotych w związki z wydanym 

przez Sąd Rejonowy w Szubinie nakazem płatniczym za odstąpienie od umowy odśnieżania 

Gminy. Zwiększa się także dochody z podatku rolnego, leśnego, transportowego oraz wpływy 

z opłaty eksploatacyjnej na łączną kwotę 108.000 złotych w związku z wykonaniem planu za 

4 miesiące. Poza tym, zwiększa się plan dochodów w dziale pomoc społeczna na kwotę 

18.688 złotych. Jest to związane z porozumieniem zawartym z Powiatowym Urzędem Pracy o 

organizowanie prac społecznie użytecznych.  

  Po stronie wydatków zwiększa się plan na kwotę 11.557,47 złotych w związku z 

ukończeniem inwestycji modernizacji Stacji Uzdatniania Wody w Nowym Dąbiu, o kwotę 

107.000 złotych zwiększa się plan na usługi remontowe na drogach wiejskich oraz 30.000 

złotych  przeznacza się na zakup materiałów do remontu dróg. Zmniejsza się natomiast plan 

wydatków o kwotę 100.000 złotych, które miały być przeznaczone na budowę kładki. Jest to 

związane z ogłoszeniem naboru do konkursu unijnego na inwestycje komunikacyjne gmin 

powiatu żnińskiego. Można uzyskać nawet 75% kosztów inwestycji, więc warto stanąć do 

konkursu. 

Zwiększa się plan dochodów o kwotę 54.400 złotych w związku z zapłatą odszkodowania i 

odsetek oraz zwrotu kosztów procesowych zgodnie z wyrokiem Sądu Okręgowego w 

Bydgoszczy – sprawa zajęcia gruntu pod wodociąg w Łabiszynie. Zwiększa się również plan 

wydatków na kwotę 170.000 złotych w związku z koniecznością uzupełnienia dotacji celowej 

z budżetu państwa w zakresie pomocy materialnej o charakterze socjalnym 20% udziałem 
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własnym Gminy. Odnosi się to do stypendiów socjalnych dla uczniów. Poza tym, zwiększa się 

plan wydatków na kwotę 35.000 złotych, którą zabezpiecza się na założenie monitoringu w 

obrębie Placu 1000-lecia w Łabiszynie. 

 Przewodniczący Komisji Budżetu zapytał o termin modernizacji drogi wiejskiej.  

Burmistrz odpowiedział, że wszystko zależy od środków finansowych i terminów innych 

inwestycji. W tej chwili do zapłaty będzie droga w Jabłowie Pałuckim, w lipcu zaczyna się 

remont przedszkola, a we wrześniu – październiku Łabiszyńskiego Domu Kultury. Najwcześniej 

można zacząć modernizację wspomnianej drogi we wrześniu.   

 Uchwała dotycząca Wieloletniej Prognozy Finansowej jest konsekwencją zmian w 

uchwale budżetowej.  

 Projekt uchwały dotyczącej taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków omówiła dyrektor Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Pani Teresa 

Radzięda. Cena wody miałaby wzrosnąć o 0,27 zł (z 2,40 zł brutto do 2,67 zł brutto). Cena 

ścieków miałaby wzrosnąć o 0,13 zł (z 4,90 zł brutto do 5,03 zł brutto). Na podwyżki cen 

wpływa zwiększenie kosztów zakładu: wzrost cen na energię, ceny badań wody, ceny usług i 

materiałów, awaryjność sieci, wykonanie nowych przyłączy, wymiany wodomierzy, opłata 

marszałkowska, opłaty za zajęcie pasa drogowego, zakup pieca C.O. w Jabłówku, 

modernizacje pomieszczeń socjalnych, obsługa stacji, badania  osadu, bieżące konserwacje 

i remonty itp. Poza tym, do tej pory Gmina dokładała dotację do odprowadzanych ścieków 

w wysokości 1,01 zł/m3. 

 W wyniku dyskusji członkowie Komisji Budżetu wypracowali stanowisko, że  stawka za 

wodę pozostanie na poziomie zaproponowanym w projekcie uchwały (tj. 2,67 zł brutto), ale 

cena ścieków nie zostanie podniesiona i utrzyma się na poziomie 4,90 zł brutto. Poza tym, 

zostanie zniesiona dotacja z budżetu Gminy na ścieki. 

 Projekt uchwały dotyczący miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu części działki nr 886/1 i 909 oraz działek nr 888/1, 910, 914/2, 914/3 w miejscowości 

Nowe Dąbie został omówiony przez Burmistrza Łabiszyna. W zeszłym roku przyjmowane było 

studium zagospodarowania przestrzennego dla Miasta i Gminy Łabiszyn. W północnej części 

Gminy został wyznaczony obszar, gdzie możliwe będzie osadnictwo. Północną część 

Nowego Dąbia stanowi teraz obszar 400 hektarów ziemi przeznaczonej pod zabudowę. 

Inwestor chce tam zbudować osiedle domów jednorodzinnych. Docelowo ma tam powstać 

około 4-tysięczne miasteczko z własnym rynkiem, kościołem, szkołą, miejscami handlowymi, 

domkami jednorodzinnymi, wielorodzinnymi, miejscami zieleni. itp. 

Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego terenu części działki nr 904/24 i 

903 oraz działki  nr 904/1 w miejscowości Nowe Dąbie omówił Burmistrz Łabiszyna. Na tym 

terenie ma powstać miejsce o charakterze handlowo – usługowym (markety, magazyny itp.), 

gdzie będzie obsługiwane wcześniej omawiane nowe osiedle domów jednorodzinnych.  
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Burmistrz Łabiszyna poinformował radnych, że jest konieczność zajęcia się jeszcze 

jednym projektem uchwały, dotyczącym nadania statutu Samodzielnemu Publicznemu 

Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Łabiszynie.  NFZ wymaga, aby do 30 czerwca podjąć taką 

uchwałę. W  dotychczasowym statucie zmienia się tylko terminologia. 

 

 

Do punktu 5 

 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Planowania Pan Andrzej Hłond zaproponował, aby 

komisja spotkała się na początku lipca w celu omówienia stanu budżetu Gminy Łabiszyn na 

2012 rok.  

 

Do punktu 6 

   

Pan Andrzej Hłond podziękował członkom komisji oraz gościom za spotkanie i 

zamknął obrady komisji. 

 

 

                                                                                                             Przewodniczący Komisji  

 

Protokołowała Marta Dąbkowska 

                                                                                                               Andrzej Hłond 

 


